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M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 

Z á p i s 

z 5. mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, 

které se konalo dne 24. července 2018 od 16:00 hodin 

v Rytířském sále Vlašského dvora 

 

Přítomno: 24 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 

 

Omluveni: Ing. Jozef Králik, člen ZM 

                Josef Kraus, člen ZM 

                Mgr. Monika Válková, členka ZM  

                MUDr. Bohuslav Procházka, člen ZM 16:00 – 16:30 

                Mgr. Ladislava Krčmářová, členka ZM 16:00 – 16:10 

                Martin Morávek, člen ZM 16:00 – 16:10 

                PhDr. Iva Pospíšilová, členka ZM 16:00 – 16:20 

                Martin Hlavatý, člen ZM 16:00 – 17:50 

 

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 
 
Program:    I. Zahájení jednání 
                  II. Dotazy a připomínky občanů 
                 III. Zaslané materiály 
                 1. Materiály předkládané zastupitelem 
                     1/01 Zajištění provozu MAD v Malíně 
                     1/02 Zajištění provozu MAD elektrobusy 
                     1/03 Změna ceníku jízdného MAD Kutná Hora 
                 2. Materiály ekonomického odboru 
                    2/01 Návrh na zrušení Nemocnice Kutná Hora s.r.o. 
                    2/02 Dodatek č. 1 k VPS o poskytnutí dotace 
               10. Materiál odboru dopravy a silničního hospodářství 
                     10/01 Změna tarifu MAD v Kutné Hoře 
                 5. Materiál odboru RRÚP 
                     5/01 Půjčka z Fondu rozvoje bydlení   
               IV. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 
                 V. Různé, závěr 

   
 

               

              I.        Zahájení jednání  
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil pan Ing. Josef Viktora, starosta města, který 

zároveň určil ověřovatele zápisu a upozornil všechny přítomné, že z jednání je pořizován 

zvukový i obrazový záznam. Omluvil zároveň členy ZM, kteří jsou na dovolené a nemohli 

se na jednání dostavit. Zvukový záznam je přílohou originálu zápisu z jednání ZM, 

v něm jsou zachyceny všechny diskuse a průběh jednání.  

Poté upřesnil zaslaný program – doplnění materiálu 5/01 – navržený program byl 

schválen většinou 19 hlasů.  

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: MUDr. Jan Havlovic 

                                                  Karel Koubský, ml.  

 

 

                           II.      Dotazy a připomínky občanů 
Ing. Lukáš Jelínek, předseda komise IT 

Jako člen nové redakční rady reagoval na článek V. Veselého. Je opravdu problém 

s distribucí, byl proveden výběr ze špatných možností. Současná podoba je z části 

návratem do minulosti – vysvětlil, jak se radniční zpravodaj změnil. Na webové verzi se 

podílela komise IT – po odchodu p. Šmoka byl silný propad, ale po nástupu paní Moniky 
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Pravdové se opět lepší. Nyní se soutěží tiskárna a připravuje se směrnice k fungování 

redakční rady, s jejíž prací je spokojen. Věří, že se zpravodaj bude dále zlepšovat. 

Paní Hana Kvasilová za skupinu rodičů, dětí a učitelů 

Přečetla otevřený dopis panu starostovi s řadou otázek týkajících se důvodů, které 

předcházely rozhodnutí o nepřijetí dotace k projektu „Vybudování infrastruktury pro 

výuku klíčových kompetencí v oblasti technických a řemeslných oborů, přírodních věd , 

jazyků a schopnosti práce s digitálními technologiemi na základních školách v Kutné 

Hoře“ a zazněly zde požadavky, které by měly být splněny do řádného jednání ZM 

11.9.2018. Nakonec bylo vyřešeno v bodu Různé přijetím usnesení č. 148/18. 

Jan Klán 

Včera zaslal dopis starostovi s 10 otázkami na aktuální témata, na které požaduje 

odpověď a stačí i pouze e-mailovou poštou. 

  

 

 

                        III.     Zaslané materiály 
1. MATERIÁLY PŘEDKLÁDANÉ ZASTUPITELEM 

1/01      Zajištění provozu MAD v Malíně 

MATERIÁL STAŽENÝ – ZM souhlasí                                     

s předloženou změnou jízdního řádu na zajištění obslužnosti Malína po dokončení 

rekonstrukce nadjezdu. 

Předkladatel M. Fedorovič poděkoval za svolání mimořádného ZM, protože MAD si 

samostatné jednání zaslouží. Objasnil svůj návrh, který projednal s ODSH i OV Malín a 

OÚ Hlízov. Zabývá se touto problematikou řadu let a je třeba přistoupit k modernizaci 

(návrh města je 8 let starý a OV Malín s ním nesouhlasí). 

Poté se rozpoutala dlouhá diskuse nad nekvalitně připraveným materiálem, není doloženo 

rozhodnutí OV Malín, není ekonomické zdůvodnění návrhu, připravit komplexně celou 

hromadnou dopravu, apod. 

MUDr. Havlovic poté uvedl, že čekal závažný důvod ke svolání mimořádného jednání ZM 

a doporučil držet se stanoveného tématu – z diskuse je vidět, že zářijové zasedání má již 

hlavní téma a doporučil panu Fedorovičovi, aby svůj materiál stáhl. Ten tak učinil s tím, 

že požaduje, aby se tím zabývala i dopravní komise. 

1/02      Zajištění provozu MAD elektrobusy 

USNESENÍ NEPŘIJATO – ZM ruší                                        pro 3, proti 1, zdržel se 15 

usnesení č. 265/17 ze dne 12. prosince 2017 a č. 110/16 ze dne 7. června 2016. 

R. Fedorovič se domnívá, že městu hrozí závažná ekonomická újma a vážné problémy, 

proto doporučuje udělat pracovní skupinu, zároveň upozornil, že lidé se možná nevejdou 

do malých autobusů. Pan Fedorovič tvrdí, že minibusy pak zafixují dopravu do centra na 

10 let. Panu Fedorovičovi je jasné, že Arriva se brání vstupu dalšího dopravce do města 

(byly by posíleny spoje ve špičkách) a doporučil řešit v zájmu občanů a ne Arrivy. 

I k tomuto bodu se rozpoutala dlouhá diskuse zaměřená zejména na nesoulad 

s původními usneseními, zapojení dopravní komise, důvod, proč rada změnila původní 

záměr, apod. RNDr. Šanc upozornil, že jde zatím o zkušební provoz a tento by se měl 

nejprve vyhodnotit a poté řešit odborníky na dopravu. Osobně si myslí, že autobusy do 

centra nepatří, je řada možností, jak se sem dostat. 

Hlasovalo se o předloženém bodu A, který nebyl přijat a poté doporučeno hlasovat o 

bodu B – nicméně předložený návrh usnesení byl zmatečný (původně výběr ze dvou 

variant a nyní požadavek na hlasování i o dalším bodu, určení člověka do výběrové 

komise, se kterým to nebylo projednáno,…), takže bylo doporučeno pokračovat k tomuto 

bodu až v bodu „Různé“. Toto bylo předkladatelem akceptováno. 

1/03      Změna ceníku jízdného MAD K.Hora 

Usnesení č. 143/18 – ZM pověřuje                                    pro 17, proti 0, zdržel se 6  

Radu města Kutná Hora 

Projednat s dopravcem změnu ceníku jízdného MAD Kutná Hora dle ceníku PID s 

prodloužením základní přepravní doby z 15 minut na 30, a dále se slevou pro seniory ve 

věku 60 – 70 let ve výši 50 % ze základní ceny jízdného a připravit návrh usnesení na 

jednání ZM 11.9.2018. 
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Starosta uvedl zprávu s tím, že jsou duplicitní materiály – ZM bylo svoláno k bodu 10/1, 

který měl být jediným na pořadu jednání (p.Krčík doporučil tento bod stáhnout společně 

s Ing. Šorčíkem). 

Mst. Koubský uvedl, že pan Fedorovič vždy vše zkomplikuje, materiál není dobře 

připravený, protože nebylo projednáno s dopravcem, není ekonomická stránka věci – 

sešli se proto, aby občané nad 70 let mohli používat MAD zdarma. 

Ing. Pilc řekl, že tento materiál fakticky doplňuje materiál 1/10, protože cílí na další 

skupinu občanů od 60 do 70 let. 

R. Fedorovič oponoval, že jde jen o předvolení tah a není materiál připraven komplexně 

tak, aby již splňoval požadavky Středočeského kraje, které budou platit od příštího roku 

v rámci PID a kde jsou navržené slevy deklarovány. 

Na závěr předložil svůj protinávrh Bc. Starý, který podpořili i pánové Fedorovič a Ing. 

Pilc. 

 

      2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU       

2/01      Návrh na zrušení Nemocnice Kutná Hora, s.r.o. 

Usnesení č. 144/18 – ZM schvaluje                                   pro 21, proti 0, zdržel se 1  

a) zrušení společnosti Nemocnice Kutná Hora, s.r.o. IČ 26206889 podle 84 ods.2,  

    písm. e) zákona o obcích 

b) předložený návrh na odepsání pohledávky ve výši 1 mil. Kč za majetkovou účastí ve 

    společnosti Nemocnice Kutná Hora s.r.o. 

Pan starosta vysvětlil, že likvidátor společnosti neučinil poslední krok při likvidaci 

společnosti a nezajistil její výmaz v obchodním rejstříku. Nápravu proto musí zajistit 

usnesení zastupitelstva. 

2/02      Dodatek č. 1 k VPS o poskytnutí dotace 

Usnesení č. 145/18 – ZM schvaluje                                   pro 19, proti 0, zdržel se 4  

předložený Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace pro Oblastní 

nemocnici Kolín, a.s. nemocnice Středočeského kraje. Dodatek se týká změny termínu 

čerpání dotace dle důvodové zprávy. 

Pan starosta uvedl, že vzhledem ke skluzu ve stavebních pracích žádá nemocnice o posun 

termínu a vedení i rada toto doporučuje. 

 

10. MATERIÁLY ODBORU DOPRAVY A SILNIČNÍHO HOSPODÁŘSTVÍ 

10/01    Změna tarifu MAD K. Hora  

Usnesení č. 146/18 – ZM I. bere na vědomí                      pro 24, proti 0, zdržel se 0 

usnesení rady města č. 461/18 ze dne 27. 6. 2018 ohledně změny tarifu městské 

autobusové dopravy v Kutné Hoře, kterou se zavádí bezplatná doprava pro cestující od 

věkové hranice 70 let s účinností od 01. 08. 2018. 

II. souhlasí  

s dodatkem smlouvy na provozování autobusové obslužnosti MAD v Kutné Hoře s 

dopravní společností ARRIVA VÝCHODNÍ ČECHY a.s., IČO 25945408, se sídlem Na 

Ostrově 177, 537 01 Chrudim. 

Pan starosta informoval, že se podařilo vyjednat s dopravcem realizaci změny již od 

1.8.2018 a proto byl v usnesení změněn původní zářijový termín. 

Karel Koubský, ml. poděkoval za vstřícnost, návrh byl podán současně ze dvou stran. Je 

výborné, že se podařilo dojednat již od 1.8.2018. Poděkoval i zastupitelům, že si udělali o 

prázdninách čas a sešli se k mimořádnému jednání. 

L. Frankovicová upozornila na skutečnost, že na sídlišti lidé ani nevědí, že autobus do 

centra jezdí. 

Bc. Starý měl obavu o dostatek financí, když se výdaje navýší již od 1.8. (problém 

nebude)  

 

5. MATERIÁLY ODBORU REGIONÁLNÍHO ROZVOJE A ÚZEMNÍHO PLÁNOVÁNÍ 

5/01    Poskytnutí půjčky z FRB  

Usnesení č. 147/18 – ZM schvaluje                                   pro 23, proti 0, zdržel se 0 

poskytnutí zápůjčky z Fondu rozvoje bydlení mimo VŘ dle předloženého seznamu. 
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Pan starosta uvedl, že jde o poskytnutí příspěvku mimo VŘ vzhledem k havárii – finance 

zde jsou, takže je bez problému.  

 

 

       IV.      Dotazy a připomínky zastupitelů města 
Ing. Tomáš Pilc 

Uvedl, že byl nezákonně odvolán z dozorčí rady MVE Plus panem RNDr. Šancem, který 

ovšem nemůže rozhodovat o jeho odvolání, pokud to neodsouhlasilo zastupitelstvo 

(RNDr. Šanc – neodvolal ho, to udělala Valná hromada z důvodu dlouhodobé neúčasti ne 

jednáních, toto může dostat i písemně). Na dotaz pana Hadrovského, proč se 

nezúčastňoval jednání DR Ing. Pilc uvedl, že nebyl pouze 2x a zároveň kritizoval 

společnost MVE Plus, kterou Město Čáslav nevyužívá a několikrát upozorňoval na řadu 

nedostatků – např. dodnes není na sběrném dvoře váha. 

Bc. Martin Starý 

Zrušení nemocnice vyvolalo velkou nevoli mezi lidmi, protože nepochopili, že jde jen o 

zrušení společnosti. Množí se ale negativní zprávy kolem nemocnice a požaduje 

informace na ZM 11.9. a informovat i občany (starosta uvedl, že je ve ztrátě, ale pod 

kolínskou nemocnicí jí nic nehrozí. Informoval o jednání s radním pro zdravotnictví Stč. 

Kraje, který přislíbil návštěvu Kutné Hory k projednání problematiky zdravotnictví ve 

městě. RNDr. Šanc informoval o dobrém hospodaření kolínské nemocnice i o dobré 

odbornosti. Kutná Hora ovšem musí postupně měnit odborné zaměření, ale perspektiva 

je lepší než třeba na Kladně, Mělníku či Mladé Boleslavi. Mgr. Obraz doporučil, aby RM 

pověřila redakční radu KHL připravit nějakou informativní zprávu o kutnohorské 

nemocnici do příštích listů.) 

 

 

 

                       V.       Různé, závěr 
Ing. Josef Viktora 

 Informoval o přijetí daru od HZS – požárního auta TATRA pro SDH Malín – cena 

vozu, který je ve velmi dobrém stavu a bude dodán i s příslušenstvím, je přes 6 

mil. Kč. 

 E-mailem pošle všem zastupitelům přehled cestujících v autobusech přes město 

 Informoval o podnětu MUDr. Havlovice ohledně svatebních obřadů – bude 

znemožněno pouze 3 měsíce v zimě, kdy je minimum svateb (1-3), kromě toho 

oddávají i na jiných místech ve městě, takže nic nebude narušeno. 

Martin Hlavatý 

Přijetí daru od HSZ – nemá být schváleno zastupitelstvem (tajemník – prověřoval si to, 

nemusí být schváleno). 

Radim Fedorovič 

Informoval, že již hovořil s Ing. Sedláčkem, a nebrání se být ve výběrové komisi na 

autobusy – došlo na projednávání bodu 1/02 – bod B). K tomuto Ing. Ďoubal vystoupil, 

že nechce být ve výběrové komisi, protože již byl několikrát nařčen, že je spojen 

s dopravcem. Byl přečten návrh na usnesení a poté hlasováno: 

USNESENÍ NEPŘIJATO – ZM souhlasí                                pro 13, proti 0, zdržel se 10 

a) s vytvořením pracovní skupiny k určení parametrů pořizovaných elektrobusů k 

zajištění veřejné dopravy v Kutné Hoře. Pracovní skupina bude složena ze stávajících 

členů dopravní komise a Dobroslava Vepřka.  

b) s pověřením Ing. Zdeňka Sedláčka zastupovat město Kutná Hora ve výběrové komisi 

veřejné zakázky na pořízení elektrobusů. 

Karel Koubský, ml. 

Po rozhovoru s paní Kvasilovou a Blažkovou (otevřený dopis starostovi) navrhl usnesení, 

které by zajistilo prověření celé záležitosti. O tomto návrhu bylo hlasováno: 

Usnesení č. 148/18 – ZM I. ukládá                                   pro 23, proti 0, zdržel se 0 

Kontrolnímu výboru ZM 
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Prověřit a sdělit důvody, které předcházely rozhodnutí o nepřijetí dotace k projektu 

„Vybudování infrastruktury pro výuku klíčových kompetencí v oblasti technických a 

řemeslných oborů, přírodních věd , jazyků a schopnosti práce s digitálními technologiemi 

na základních školách v Kutné Hoře“. 

II. jmenuje 

paní Kláru Blažkovou, Kutná Hora členkou Kontrolního výboru ZM Kutná Hora s účinností 

od 25.7.2018. 

Na závěr ještě uvedl, že je třeba nebránit občanům, aby se dostávali k informacím, které 

se jich týkají. 

  

Pan starosta Ing. Josef Viktora ukončil zasedání zastupitelstva v 18:30 hod. 

Z jednání ZM je pořízen videozáznam a zvukový záznam včetně přehledů o 

hlasování k jednotlivým usnesením, je uložen v kanceláři tajemníka u originálu 

zápisu. Přijatá usnesení, zápis z jednání a záznam o hlasování jsou zveřejněny i 

na webových stránkách samosprávy. 

 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é    z á p i s u 

 

 

 

 

MUDr. Jan Havlovic, člen ZM                                               Karel Koubský, ml., člen ZM 

 

 

 

 

 

Ing. Josef Viktora, starosta                                          Karel Koubský, st., místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Eva Hnátková 

 

 

 

 


